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PROTOKÓŁ Nr XVI/19 

z sesji Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 30 października 2019 r. 

W posiedzeniu udział wzięli: radni i sołtysi wg załączonej listy obecności, Burmistrz 

Miasta i Gminy Morawica Pan Marian Buras, Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Morawica 

Pan Marcin Dziewięcki, Skarbnika Miasta i Gminy Morawica Pani Małgorzata Lisicka, 

Sekretarz Miasta i Gminy Morawica Pani Anna Kowalska, Honorowy Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Morawicy Pan Janusz Wojtyś, Przewodniczący Rady Powiatu Kieleckiego  

Pan Jacek Kuzia, Prezes ZGK Sp. z o.o. w Morawicy Pan Wojciech Chrabąszcz, Kierownik 

MGOPS w Morawicy Pani Justyna Cesarz-Soja, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Dębskiej 

Woli Pani Irena Bisaga, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Bilczy Pani Urszula Wróblewska, 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Obicach Pan Jerzy Węgrzyn. 

Szesnasta sesja VIII Kadencji Rady Miejskiej w Morawicy odbyła się 30 października  

2019 r. w Samorządowym Centrum Kultury w Morawicy (sala konferencyjna)  

z następującym porządkiem obrad. 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie między 

sesjami. 

5. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Morawica dotycząca oświadczeń majątkowych. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy dotycząca oświadczeń 

majątkowych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2019-2025. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2019 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określania trybu i sposobu powoływania  

i odwoływania  członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie w Morawicy i szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w mieszkaniach chronionych i ośrodkach wsparcia udzielających schronienia 
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osobom tego pozbawionym, w tym bezdomnym, których ostatnim stałym miejscem 

zameldowania była Gmina Morawica. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy  

w Brudzowie oraz nadania statutu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Miasta 

i Gminy Morawica nieruchomości gruntowej niezabudowanej stanowiącej działkę  

nr 194/11, położonej w obrębie geodezyjnym Bilcza. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Miasta 

i Gminy Morawica nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej w obrębie 

geodezyjnym Bieleckie Młyny. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Miasto 

i Gminę Morawica nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w obrębie 

geodezyjnym Bilcza. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Dębska Wola. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Bilcza. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych  

i niepublicznych szkół, przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach 

podstawowych i innych form wychowania przedszkolnego, trybu przeprowadzania 

kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania oraz terminu  

i sposobu rozliczenia wykorzystania dotacji. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Miasta  

i Gminy Morawica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na rok 2020. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany obszaru i granic aglomeracji Morawica. 

20. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy. 

21. Sprawy różne. 

22. Zakończenie obrad. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA SESJI: 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk dokonał otwarcia  

XVI sesji Rady Miejskiej w Morawicy i przywitał wszystkich obecnych. Przewodniczący Rady 

Miejskiej na podstawie listy obecności radnych stwierdził, że XVI sesja Rady Miejskiej   

w Morawicy jest prawomocna, ponieważ bierze w niej udział 11 radnych.  
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Przed przystąpienie do kolejnych punktów porządku obrad Przewodniczący Rady udzielił głosu 

Panu Jackowi Kuzia. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Jacek Kuzia w imieniu własnym jak i Starostwa Powiatu 

Kieleckiego wręczył Burmistrzowi Miasta i Gminy Morawica Panu Marianowi Burasowi list 

gratulacyjny w związku z zajęciem I Miejsca w XV Rankingu Samorządów 

„Rzeczypospolitej”. 

Gratulacje związane z tym osiągnięcie na ręce Burmistrza złożyli również Dyrektorzy Szkół, 

Sołtysi oraz Członkowie Klubu Radnych Mariana Burasa. 

Pan Burmistrz podziękował za kwiaty i złożone gratulacje, ale podkreślił że jest to wspólny 

sukces wszystkich mieszkańców Miasta i Gminy Morawica. 

Przewodniczący Rady poinformował, że na posiedzeniu Komisji stałych Kierownik 

MGOPS w Morawicy Pani Justyna Cesarz-Soja poprosiła o zdjęcie z porządku obrad punktu 

10 – w związku z powyższym zgłaszam wniosek formalny w sprawie zdjęcia z porządku obrad 

punktu 10 dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w mieszkaniach chronionych i ośrodkach wsparcia udzielających 

schronienia osobom tego pozbawionym, w tym bezdomnym, których ostatnim stałym miejscem 

zameldowania była Gmina Morawica.  

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem formalny w sprawie zdjęcia z porządku 

obrad punktu 10 dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach chronionych i ośrodkach wsparcia 

udzielających schronienia osobom tego pozbawionym, w tym bezdomnym, których ostatnim 

stałym miejscem zameldowania była Gmina Morawica. Za przyjęciem wniosku w sprawie 

zdjęcia z porządku obrad punktu 10 było 11 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne:  

ZA (11) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, 

Robert Żołądek 

NIEOBECNI (4) 

Michał Jędrzejczyk, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Łukasz Wojda 

Wniosek został przyjęty. 
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Przewodniczący Rady poinformował, że na posiedzeniu Komisji stałych po 

przeanalizowaniu trzech projektów uchwał dotyczących nieodpłatnego nabycia nieruchomości 

pod drogi wewnętrzne na rzecz Miasta i Gminy Morawica zdecydowaliśmy, aby powyższe 

projekty uchwał zostały rozpatrzone na kolejnej sesji Rady – w związku z powyższym zgłaszam 

wniosek formalny w sprawie zdjęcia z porządku obrad punktu 12 dotyczącego podjęcia 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Miasta i Gminy 

Morawica nieruchomości gruntowej niezabudowanej stanowiącej działkę nr 194/11, położonej 

w obrębie geodezyjnym Bilcza. 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem formalny w sprawie zdjęcia z porządku 

obrad punktu 12 dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie na rzecz Miasta i Gminy Morawica nieruchomości gruntowej niezabudowanej 

stanowiącej działkę nr 194/11, położonej w obrębie geodezyjnym Bilcza. Za przyjęciem 

wniosku w sprawie zdjęcia z porządku obrad punktu 12 było 11 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne:  

ZA (11) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, 

Robert Żołądek 

NIEOBECNI (4) 

Michał Jędrzejczyk, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Łukasz Wojda 

Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady zgłosił kolejny wniosek formalny w sprawie zdjęcia z porządku 

obrad punktu 13 dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie na rzecz Miasta i Gminy Morawica nieruchomości gruntowej niezabudowanej, 

położonej w obrębie geodezyjnym Bieleckie Młyny. 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem formalnym w sprawie zdjęcia z porządku 

obrad punktu 13 dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie na rzecz Miasta i Gminy Morawica nieruchomości gruntowej niezabudowanej, 

położonej w obrębie geodezyjnym Bieleckie Młyny. Za przyjęciem wniosku w sprawie zdjęcia 

z porządku obrad punktu 13 było 11 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne:  

ZA (11) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, 

Robert Żołądek 

NIEOBECNI (4) 

Michał Jędrzejczyk, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Łukasz Wojda 

Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady zgłosił wniosek formalny w sprawie zdjęcia z porządku obrad 

punktu 14 dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

przez Miasto i Gminę Morawica nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej  

w obrębie geodezyjnym Bilcza 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem formalnym w sprawie zdjęcia z porządku 

obrad punktu 14 dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie przez Miasto i Gminę Morawica nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej 

w obrębie geodezyjnym Bilcza. Za przyjęciem wniosku w sprawie zdjęcia z porządku obrad 

punktu 14 było 11 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne:  

ZA (11) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, 

Robert Żołądek 

NIEOBECNI (4) 

Michał Jędrzejczyk, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Łukasz Wojda 

Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad z uwzględnieniem zmian: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie między 

sesjami. 



6 
 

5. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Morawica dotycząca oświadczeń majątkowych. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy dotycząca oświadczeń 

majątkowych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2019-2025. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2019 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określania trybu i sposobu powoływania  

i odwoływania  członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie w Morawicy i szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia  Środowiskowego Domu Samopomocy  

w Brudzowie oraz nadania statutu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Dębska Wola.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Bilcza. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych  

i niepublicznych szkół, przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach 

podstawowych i innych form wychowania przedszkolnego, trybu przeprowadzania 

kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania oraz terminu i sposobu rozliczenia 

wykorzystania dotacji. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Miasta  

i Gminy Morawica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na rok 2020. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany obszaru i granic aglomeracji Morawica. 

16. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy. 

17. Sprawy różne. 

18. Zakończenie obrad. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie zatwierdzenia porządku obrad. Za zatwierdzeniem 

porządku obrad było 11 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne:  

ZA (11) 
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Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, 

Robert Żołądek 

NIEOBECNI (4) 

Michał Jędrzejczyk, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Łukasz Wojda 

Nowy porządek obrad został przyjęty. 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk przystąpił  

do kolejnego punktu porządku obrad, czyli przyjęcia protokołu z XV sesji Rady Miejskiej  

w Morawicy. Przystąpiono do głosowania. Protokół z XV sesji Rady Miejskiej w Morawicy  

z dnia 8 października 2019 r. został przyjęty. Za przyjęciem protokołu było 11 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne:  

ZA (11) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, 

Robert Żołądek 

NIEOBECNI (4) 

Michał Jędrzejczyk, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Łukasz Wojda 

Protokół został przyjęty. 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady przystąpił do następnego punktu obrad. Burmistrz Miasta  

i Gminy Morawica Pan Marian Buras przedstawił sprawozdanie z realizacji uchwał Rady 

Miejskiej podjętych na XV sesji Rady Miejskiej w Morawicy w dniu 8 października 2019 r. 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w załączeniu do protokołu. 

Ad. 4 

Przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad, dotyczącego sprawozdania  

z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie między sesjami. Pan Burmistrz 

przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami.  

Przed przystąpieniem do następnego punktu Przewodniczący Rady udzielił głosu Sołtysowi  

wsi Bilcza Panu Lucjanowi Pietrzczyk. Pan Lucjan Pietrzczyk zabrał głos jako Przewodniczący 

Rady Kieleckiej Chorągwi ZHP – poinformował o zakończeniu projektu „Latająca Akademia 

Edukacji Cyfrowej”, który trwał 3 lata. Z ponad 30 stowarzyszeń startujących w tym konkursie, 
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pieniądze dostały tylko 4 stowarzyszenia, w tym Kielecka Chorągiew ZHP. W województwie 

świętokrzyskim zostało przeszklonych 4 370 osób, w tym 200 osób z terenu Miasta i Gminy 

Morawica. Żeby rozpocząć ten projekt szefowie samorządów musieli wyrazić na to zgodę.  

Przy każdej współpracy Samorządu ze Stowarzyszeniami, Samorząd podejmuje mniejsze lub 

większe zobowiązania. Chciałbym podziękować Panu Burmistrzowi za wyrażenie zgody  

i przystąpienie do tego projektu. Podczas realizacji projektu współpraca z władzami gminy 

układała się bardzo dobrze. Zajęcia prowadzone były również w Samorządowym Centrum 

Kultury w Morawicy. W imieniu Kieleckiej Chorągwi ZHP, Komendanta Harcmistrza 

Tomasza Rejmera i własnym chciałbym serdecznie podziękować Panu Burmistrzowi za dobrą 

współpracę, zaufanie i życzliwość, zakończenie projektu i promocje przez samorząd 

harcerstwa. 

Pan Burmistrz podziękował. Ta współpraca była czystą przyjemnością. Gratuluje 

zakończonego projektu. 

Ad. 5 

Kolejny punkt porządku obrad dotyczył informacji Burmistrza Miasta i Gminy 

Morawica dotyczącej oświadczeń majątkowych (informacja w załączeniu do protokołu). 

Ad. 6 

 Następny punkt porządku obrad dotyczył informacji Przewodniczącego Rady Miejskiej 

w Morawicy dotyczącej oświadczeń majątkowych (informacja w załączeniu do protokołu). 

Ad.7  

Następny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Morawica na lata 2019-2025. Przewodniczący Rady 

poinformował, że projekt w/w uchwały został przeanalizowany i poddany dyskusji w czasie 

posiedzenia komisji stałych Rady Miejskiej w Morawicy. Przewodniczący otworzył dyskusje 

w tym temacie. Nie podjęto dyskusji. Przed przystąpieniem do głosowania nad w/w projektem 

uchwały Przewodniczący Rady poprosił o stwierdzenie kworum. W obradach bierze udział 12 

radnych. Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 12 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Krzysztof Strąk, Damian 

Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 
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NIEOBECNI (3) 

Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XVI/113/2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2019-2025 została podjęta. Uchwała nr XVI/113/2019 stanowi 

załącznik do protokołu. 

Ad. 8 

Następny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta  

i Gminy na 2019 rok. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt w/w uchwały został 

przeanalizowany i poddany dyskusji w czasie posiedzenia komisji stałych Rady Miejskiej  

w Morawicy. Przewodniczący otworzył dyskusje w tym temacie. W dyskusji udział wzięli: 

Radna Alicja Jamorska-Kurek – poinformowała, że będzie głosować przeciw w/w projektowi 

uchwały, ponieważ do budżetu wprowadzono zadanie dotyczące zakupu kosiarki dla Klubu 

MORAVIA. Chcę wyjaśnić, że nie jestem przeciwna zakupowi tej kosiarki, ale nie ma potrzeby 

jej kupować w tym momencie, ponieważ sezon koszenia jest zakończony, murawa będzie 

odnawiana i tak naprawdę nie wiadomo kiedy ta kosiarka będzie potrzebna. Uważam, że są 

inne zadania potrzebniejsze do realizacji w tym momencie. Dlatego będę przeciw. Na tym 

zakończono dyskusje. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 11 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Michał Jędrzejczyk, Sebastian Król, 

Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert 

Żołądek 

PRZECIW (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XVI/114/2019 w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2019 rok  została 

podjęta. Uchwała nr XVI/114/2019 stanowi załącznik do protokołu.  

Pan Burmistrz poinformował, że na stadionie MORAVI są dwa boiska, oprócz tego które jest 

modernizowane, jest również boisko pełnowymiarowe na którym odbywają się mecze i na 

którym trawę będzie trzeba kosić. 
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Ad. 9 

 Kolejny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie określania trybu i sposobu 

powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie w Morawicy i szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt w/w uchwały został przeanalizowany  

i poddany dyskusji w czasie posiedzenia komisji stałych Rady Miejskiej w Morawicy. 

Przewodniczący otworzył dyskusje w tym temacie. Nie podjęto dyskusji. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 12 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Krzysztof Strąk, Damian 

Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XVI/115/2019 w sprawie określania trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  

w Morawicy i szczegółowych warunków jego funkcjonowania została podjęta. Uchwała  

nr XVI/115/2019 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 10 

Kolejny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie utworzenia 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Brudzowie oraz nadania statutu. Przewodniczący 

Rady poinformował, że projekt w/w uchwały został przeanalizowany i poddany dyskusji  

w czasie posiedzenia komisji stałych Rady Miejskiej w Morawicy. Przewodniczący otworzył 

dyskusje w tym temacie. Nie podjęto dyskusji. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 12 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Krzysztof Strąk, Damian 

Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XVI/116/2019 w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy  

w Brudzowie oraz nadania statutu została podjęta. Uchwała nr XVI/116/2019 stanowi załącznik 

do protokołu. 

Ad. 11 

Następny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie nadania nazw ulicom  

w miejscowości Dębska Wola. Przewodniczący Rady poinformował, że na wniosek 

mieszkańców zmieniono nazwę ul. Składy proponowaną w projekcie uchwały na ul. Dereniową 

– radni na posiedzeniu Komisji stałych przychylili się do wniosku mieszkańców i wprowadzili 

stosowną zmianę do projektu uchwały. W powyższym projekcie uchwały jest zmiana w pkt 17. 

Przewodniczący Rady odczytał treść nowego brzmienia w/w pkt. Przewodniczący otworzył 

dyskusje w tym temacie. Nie podjęto dyskusji. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 11 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, 

Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Michał Jędrzejczyk 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XVI/117/2019 w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Dębska Wola 

została podjęta. Uchwała nr XVI/117/2019 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 12 

Następny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Bilcza. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt w/w uchwały został 
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przeanalizowany i poddany dyskusji w czasie posiedzenia komisji stałych Rady Miejskiej  

w Morawicy. Przewodniczący otworzył dyskusje w tym temacie. W dyskusji udział wzięli: 

Radny Leszek Cygan – czy nie można skrócić nazwy ulicy Biskupa Mieczysława Jaworskiego, 

w ten sposób aby słowo Biskupa napisać w skrócie, ponieważ tabliczka z nazwą danej ulicy 

będzie bardzo obszerna. 

Radny Krzysztof Strąk – sugeruje, aby nadać nazwę ulicy Bp. M. Jaworskiego, w ten sposób 

tabliczki będą mniejsze, w dokumentach mniej pisania. 

Przystąpiono do głosowania nad poprawką do projektu uchwały polegającą na 

skróceniu nazwy ulicy z Biskupa Mieczysława Jaworskiego na Bp. M. Jaworskiego.  

Za głosowało 11 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, 

Robert Żołądek 

PRZECIW (1) 

Michał Jędrzejczyk 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Łukasz Wojda 

Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały. Przystąpiono do głosowania. Za 

głosowało 12 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Krzysztof Strąk, Damian 

Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Łukasz Wojda 



13 
 

Uchwała nr XVI/118/2019 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Bilcza została 

podjęta. Uchwała nr XVI/118/2019 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 13 

Następny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie trybu udzielania  

i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych szkół, przedszkoli, oddziałów 

przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych i innych form wychowania 

przedszkolnego, trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania 

oraz terminu i sposobu rozliczenia wykorzystania dotacji. Przewodniczący Rady 

poinformował, że projekt w/w uchwały został przeanalizowany i poddany dyskusji w czasie 

posiedzenia komisji stałych Rady Miejskiej w Morawicy. Przewodniczący otworzył dyskusje 

w tym temacie. Nie podjęto dyskusji. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 12 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Krzysztof Strąk, Damian 

Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XVI/119/2019 w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych  

i niepublicznych szkół, przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach 

podstawowych i innych form wychowania przedszkolnego, trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania oraz terminu i sposobu rozliczenia wykorzystania 

dotacji została podjęta. Uchwała nr XVI/119/2019 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 14 

Następny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego 

Programu Współpracy Miasta i Gminy Morawica z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020. Przewodniczący Rady poinformował, że 

projekt w/w uchwały został przeanalizowany i poddany dyskusji w czasie posiedzenia komisji 

stałych Rady Miejskiej w Morawicy. Przewodniczący otworzył dyskusje w tym temacie. Nie 

podjęto dyskusji. 
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Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 12 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Krzysztof Strąk, Damian 

Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XVI/120/2019 w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Miasta  

i Gminy Morawica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 

3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na rok 2020 została podjęta. Uchwała nr XVI/120/2019 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 15 

Kolejny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie zmiany obszaru i granic 

aglomeracji Morawica. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt w/w uchwały został 

przeanalizowany i poddany dyskusji w czasie posiedzenia komisji stałych Rady Miejskiej  

w Morawicy. Przewodniczący otworzył dyskusje w tym temacie. Nie podjęto dyskusji. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 12 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Krzysztof Strąk, Damian 

Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XVI/121/2019 w sprawie zmiany obszaru i granic aglomeracji Morawica została 

podjęta. Uchwała nr XVI/121/2019 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 16 

Następny punkt posiedzenia sesji, dotyczył Informacji Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Morawicy. Do Biura Rady wpływają w tym momencie różne pisma dotyczące 
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budżetowania inwestycji. Zostały one przedstawione radnym. Są analizowane na posiedzeniach 

komisji stałych Rady Miejskiej. Wpłynęła również informacja dotycząca oświadczeń 

majątkowych, która została odczytana na początku obrad oraz pisma z Prokuratury Rejonowej 

Kielce-Zachód. Przewodniczący Rady odczytał zaproszenie na uroczyste obchody z okazji  

11 Listopada. 

Ad. 17 

Przewodniczący Rady przystąpił do przedostatniego punktu dotyczącego spraw 

różnych. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję na temat spraw różnych.  

W dyskusji udział wzięli:  

Radny Leszek Cygan – jak idzie sprawa związana z przekazywaniem placów zabaw oraz jak 

długo może trwać naprawa jednej huśtawki na placu zabaw na ul. Echo, gdzie kilka tygodni 

temu zostało zgłoszone do ZGK w Morawicy, że zostały uszkodzone siedziska do tej huśtawki, 

siedzisko zostało przekazane do ZGK i do tej pory nic w tym temacie nie zostało zrobione. Gdy 

prace zostaną tam wykonane, to jeszcze można posprzątać znajdujące się tam liście przed zimą 

oraz opróżnić pełne kosze na śmieci. Na łuku drogi powiatowej na ul. Żeromskiego między 

osiedlami Echo I – Echo II jest łuk drogi, który nie jest oświetlony. Trzeba by dowieśić dwie 

lampy. Są tam już słupy. Byłoby to przy posesji 136 i na samym łuku odchodzi droga  

w kierunku posesji w lesie, prowadzi ona na tzw. gołe górki. Chodzi o zapewnienie 

bezpieczeństwa pieszym na tym odcinku drogi. 

Radny Robert Żołądek – chciałem zaznajomić Państwa z zapytaniem, które kieruje za 

pośrednictwem Przewodniczącego Rady do Burmistrza Miasta i Gminy. Czy administracja 

naszego Urzędu może skierować pismo do odpowiedniej firmy (Planet Cash, Euronet) lub 

banków, w sprawie zainstalowania bankomatu w centrum naszego miasta? W tej sprawie 

zgłosiło się do mnie wielu mieszkańców Morawicy, zwłaszcza osób starszych, którzy 

jednogłośnie podkreślali w rozmowach brak i jednocześnie potrzebę umieszczenia nowego 

bankomatu w centrum miasta. Przypomnę, że poprzedni bankomat, został usunięty z budynku 

jednej z firm, w momencie likwidacji jej działalności. Proszę o zajęcie się tą sprawą. Druga 

sprawa – chciałbym zwrócić Państwa uwagę na dość istotne wydarzenie, które miało miejsce 

również w skali kraju, którego bohaterką była i jest nasza koleżanka Radna Alicja Jamorska-

Kurek. Chciałby prosić Pana Przewodniczącego aby Pani Alicja w kliku zdaniach opowiedziała 

na czym polegało, to wydarzenie. 

Radna Alicja Jamorska-Kurek – bardzo dziękuje Radnemu Robertowi, że zauważył ten mały 

sukces Piasecznej Gorki. Faktycznie 21-22 października odbyły się Międzynarodowe 

Warsztaty dotyczące Inteligentnych Wsi, jako skuteczny sposób na kluczowe wyzwania 
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obszarów wiejskich. W tych warsztatach wzięło udział 11 państw. W ramach tych warsztatów 

była praca nad koncepcją Smart Villages. Warsztaty były poprzedzone ogłoszeniem wyników 

w konkursie „Moja Smart Wieś”. Ten konkurs zorganizował z kolei Instytut Rozwoju Wsi  

i Rolnictwa, Związek Gmin Wiejskich RP i Fundacja Wspomagania Wsi. Na ten konkurs 

wpłynęło 65 prac z całej Polski, z nich wybrano 10 laureatów. Praca z Piasecznej Górki „Moja 

Smart Wieś z Piasecznej Górki” zajęła I Miejsce. Jest, to swego rodzaju ukoronowanie mojej 

pracy jako sołtysa. Inicjatywy, które były opisane w tej pracy, były realizowane przez 

Stowarzyszenie Mieszkańców Piasecznej Górki. Koordynatorem tych projektów byłam ja, 

dlatego jest to dla mnie miłe wyróżnienie. Chciałabym podziękować mieszkańcom Piasecznej 

Górki za zaangażowanie w podejmowanych inicjatywach. Inicjatywy, które zostały wysoko 

ocenione w konkursie, to: 

- biblioteka plenerowa, jako propagowanie idei czytelnictwa i bookcrossingu, 

- ogród deszczowy, jako próba przeciwdziałania lokalnym podtopieniom, 

- ścieżka questingowa, jako forma edukacji, 

- 7 lamp solarnych, które nie wymagają żadnych projektów, pozwoleń, a dają bardzo dużo 

światła,  

- grupa zamknięta na mediach społecznościowych, na Facebooku – mieszkańcy traktują tą 

grupę jak swego rodzaju tablice ogłoszeń. 

Ta nagroda jest dla mnie o tyle istotna, że będzie ona później promowana i przedstawiana przy 

opracowywaniu koncepcji Smart Village na arenie europejskiej w ramach polityki UE. Mam 

nadzieje, że nie tylko w Polsce ale również w UE jakieś wsie zainspirują się naszymi 

działaniami. 

Radny Krzysztof Strąk – zwrócili się do mnie rolnicy, którzy mają problem z folią po 

kiszonkach, po palotach. Nie ma kto tego odbierać. Słyszałem, że w tej sprawie powstał 

Program Rządowy w ramach, którego wójt/burmistrz musi się zgłosić do wojewody w celu 

przystąpienia do tego Programu. 

Pan Burmistrz – przyjęliśmy do wiadomości problem oświetlenia na drodze powiatowej między 

Echem I a Echem II – sprawdzimy to i postaramy się udzielić odpowiedzieć w miarę szybko. 

Zastępca Burmistrza – jeżeli chodzi o bankomaty, to problem jest nam znany. Rozmawialiśmy 

w tej kwestii z Bankiem Spółdzielczym w Kielcach o/Morawica, który był inwestorem  

i właścicielem poprzedniego bankomatu. Poznaliśmy powody dlaczego ten bankomat został 

zlikwidowany – z punktu widzenia banku było to przedsięwzięcie mało opłacalne, niewielkie 

przynosił dochody, a związany był z tym szereg obowiązków. Z tych powodów nie 

zdecydowali się na otwarcie bankomatu w innym miejscu. Podpowiadali również, że można 
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wypłacać pieniądze w sklepie. Bardzo popularne jest, to w dyskontach dużych supermarketów, 

jako dodatkowa usługa bankowa. Faktycznie istnieją firmy, które nie prowadzą usług 

bankowych, tylko stawiają bankomaty. Można faktycznie zapytać tych firm czy byliby 

zainteresowani usytuowaniem takiego bankomatu w Morawicy.  

Radny Robert Żołądek – dziękuje. Rzeczywiście banki odchodzą od instalacji bankomatów. 

Trzeba się zgłosić do tych firm, które administrują i umieszczają nawet wolno stojące 

bankomaty. Najwięcej bankomatów jest realizowanych i montowanych przez te dwie firmy, 

które wymieniłem w zapytaniu. 

Radny Michał Jędrzejczyk – czy inwestycja drogi na Chałupkach przebiega zgodnie z planem, 

czy są jakieś opóźnienia? Po drugie czy otrzymaliśmy jakąś informacje dotyczącą gazociągu, 

czy zwróciliśmy się do PGNiG o czym mówiłem na poprzedniej sesji, czy mamy jakieś 

informacje, że PGNiG będzie chciało kontynuować tą inwestycje w stronę Dębskiej Woli  

i innych miejscowości? 

Zastępca Burmistrza – jeśli chodzi o inwestycję budowy drogi na ul. Ceramicznej  

w Chałupkach, to te roboty w ostatnich tygodniach nabrały przyspieszenia. Została położna 

warstwa asfaltu, wykonano obszerny zakres robót dotyczący chodnika, krawężników, budowy 

zjazdów, rowów i itd. Liczymy, że te prace w najbliższym czasie będą mogły być odebrane, 

czyli w I połowie listopada. Inspektor Budowlany zgłaszał pewne uwagi do już wykonanych 

prac i wiem, że Wykonawca nanosił poprawki. Nie byłem na miejscu budowy i nie znam skali 

wykonanych prac, ale będziemy je formalnie odbierać w najbliższych dniach listopada. Jeżeli 

chodzi o PGNiG, która realizuje inwestycje związane z rozbudową sieci gazociągowej, to było 

spotkanie  

u Burmistrza, na którym rozmawialiśmy o perspektywie dalszej rozbudowy sieci gazowej na 

terenie naszej gminy. Poza inwestycjami, które już są projektowane m.in. w Brudzowie, Nidzie, 

Dębskiej Woli, to realizowany jest I etap tych prac. Rozmawiano również na temat pociągnięcia 

nitki na terenach wzdłuż torów, terenu inwestycyjnego. Na razie spółka analizuje możliwości 

jakie występują na tych terenach pod względem opłacalności ekonomicznej. Przedstawiciele 

PGNiG nie potrafili nam na tym etapie określić kiedy te prace projektowe zostaną zakończone, 

wszystko jest poddawane analizie. Na bieżąco będziemy Pana Radnego informować, gdy 

dostaniemy konkretne informacje od PGNiG w tej sprawie, kiedy zakończą się prace związane 

z przygotowaniem koncepcji, a kiedy zostaną rozpoczęte prace projektowe. 

Prezes ZGK w Morawicy Pan Wojciech Chrabąszcz – place zabaw są robione po kolei, 

będziemy je przekazywać gdy zostaną wykonane wszystkie zaplanowane prace. Obecnie te 

prace zostały trochę odpuszczone, ze względu na inne prace, które musimy wykonać do końca 
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roku, a jest ich bardzo dużo. Jeżeli chodzi o naprawę huśtawki, to nie wiem dlaczego te prace 

nie zostały zrobione. Sprawdzę, to i przekaże Panu Radnemu informacje. W związku z pracami 

dotyczącymi sprzątania liści na palcach zabaw, są wykonywane systematycznie. Na razie 

skoncentrowaliśmy się na posprzątaniu terenu w parku przy Samorządowym Centrum Kultury, 

ze względu na bardzo dużą ilości liści i na reprezentacyjny charakter tego miejsca. 

Nie zgłoszono więcej uwag. Na tym Przewodniczący Rady zakończył dyskusję. 

Ad. 18 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan 

Bartosz Kruk zakończył obrady XVI sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. Protokolant: Małgorzata Orlińska 


